
 

PROTOKÓŁ Nr VII.2019 

z sesji Rady Gminy Majdan Królewski 

odbytej dnia 10 września 2019 r. 

w sali narad Urzędu Gminy w godz. 1400 – 1450 

 

 

Sesji przewodniczył Pan Waldemar Kamiński – Przewodniczący Rady Gminy Majdan Królewski. 

 

W sesji udział wzięło 15 radnych na ogólną liczbę 15 radnych. 

 

W sesji ponadto uczestniczyli: 

 

1. Jerzy Wilk – Wójt Gminy Majdan Królewski 

2. Janina Wójtowicz – Z- ca Wójta Gminy Majdan Królewski 

3. Małgorzata Letniowska – Skarbnik Gminy 

4. Sołtysi sołectwa – jak w liście obecności 

 

 

Ad.1.  

Otwarcie sesji. 

 

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Majdan Królewski Pan 

Waldemar Kamiński. 

Na podstawie listy obecności Pan Przewodniczący stwierdził, że na ogólną liczbę 15 radnych, 

obecnych jest 15 radnych i Rada Gminy jest władna, aby podejmować prawomocne decyzje. 

(lista obecności stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad.2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad. 

Zaproponował, aby obrady VII sesji przebiegały według następującego porządku: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VI sesji. 

4. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami Rady. 

5. Przedstawienie informacji o: 
a) przebiegu wykonania budżetu Gminy Majdan Królewski za I półrocze 2019 roku, 
b) kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji 

przedsięwzięć, o których mowa w art. 226 ust. 3,  
c) przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2019 r. następujących jednostek: 



 Gminnego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Majdanie 
Królewskim, 

 Gminnej Biblioteki Publicznej w Majdanie Królewskim, 

 Gminnego Ośrodka Kultury w Majdanie Królewskim.  

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania 
dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, wysokość i 
warunki wypłacania nagród ze specjalnego funduszu na nagrody za osiągnięcia dydaktyczno-
wychowawcze nauczycieli; 

2) wyrażenia zgody na przedłużenie o kolejne 3 lata umowy najmu lokalu użytkowego 
znajdującego się przy ul. Plac Konfederatów Barskich 1 w Majdanie Królewskim; 

3) sprzedaży nieruchomości gruntowych położonych w Rusinowie; 

4) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Majdanie Królewskim; 

5) wyrażenia zgody na oddanie w najem na okres 30 lat nieruchomości gruntowej położonej w 
Krzątce; 

6) rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Majdan Królewski; 

7) rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Majdan Królewski i Gminnego Zakładu 
Wodociągów, Kanalizacji i Oczyszczania w Majdanie Królewskim; 

8) zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania inwestycyjnego pod nazwą: Budowa drogi 
gminnej w Krzątce „Ciepucha”; 

9) zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania inwestycyjnego pod nazwą: Budowa drogi 
gminnej w Majdanie Królewskim „ul. Strażacka str. Zachodnia”; 

10) zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania inwestycyjnego pod nazwą: Budowa drogi 
gminnej w Komorowie na działce 445; 

11) zmian w uchwale budżetowej na 2019 rok 

7. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 
 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania, uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Pan Przewodniczący poddał porządek obrad VII sesji pod głosowanie. 

W głosowaniu, w którym udział brało 15 radnych, Rada Gminy 15 głosami za przyjęła proponowany 

porządek obrad. 

(porządek obrad stanowi załącznik do protokołu) 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu z VI sesji. 

Pan Przewodniczący poinformowała, że do chwili obecnej nie wpłynęły żadne uwagi do protokołu i 

poddał protokół z VI sesji pod głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Gminy 15 głosami za przyjęła protokół z VI sesji Rady Gminy.  



Ad. 4 

Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami Rady. 

Pan Wójt poinformował że od ostatniej sesji do Urzędu Gminy wpłynęło łącznie 3158 pism i faktur.  

Następnie Pan Wójt poinformował, że w tym czasie przygotowano dokumenty do Wojewody w 

związku z powodziami, które miały miejsce w drugiej połowie maja, były to wnioski:  

1. na remont drogi gminnej Osiczyny – Buda Tuszowska w Komorowie 

2. na remont drogi gminnej Osada – Obarówka w Hucie Komorowskiej 

3. na remont drogi gminnej Murynia – Jeziórko w Woli Rusinowskiej (pozytywnie rozpatrzony, 

przyznana promesa na kwotę 260 000,00 zł)  

Pozostałe przedsięwzięcia to: 

 przygotowano dokumenty i przeprowadzono postępowania o zamówienia publiczne w trybie 

przetargu nieograniczonego oraz podpisanie umowy na zadania: remont drogi gminnej Brzostowa 

Góra – Jasionka, remont drogi gminnej w Brzostowej Górze „Koło Skury”, remont drogi gminnej w 

Komorowie „Karczma – Ciułak”, remont drogi gminnej w Woli Rusinowskiej „Przymiarka – 

Gutowiec”, remont drogi wewnętrznej w Krzątce „Trzosowa Ścieżka – Konefały”, remont drogi 

wewnętrznej w Rusinowie „Pniaki – Żarkowina”. Umowa została podpisana na kwotę 397 390,00 

zł, termin realizacji umowy w tym roku we wrześniu; 

 przygotowano projekt budowlany oraz dokumenty do ogłoszenia postępowania o zamówienia 

publiczne na roboty budowlane – remont przepusty zniszczonego podczas powodzi; 

 przygotowano konieczne dokumenty i zawarto umowy oraz nadzorowano inwestycje w zakresie: 

wykonanie zadaszenia nad drzwiami wejściowymi przy termomodernizacji budynku zaplecza 

socjalnego na oczyszczali ścieków w Majdanie Królewskim, remont obróbek blacharskich na 

przedszkolu w Majdanie Królewskim, wykonanie termomodernizacji budynku szkoły podstawowej  

Klatkach, wykonanie remontu ciągów komunikacyjnych w szkole podstawowej w Hucie 

Komorowskiej, wymiana drzwi wejściowych do budynku SP w Brzostowej Górze, wymiana drzwi i 

brama garażowa do budynku remizy w Brzostowej Górze, wykonanie wiaty gospodarczej przy SP 

w Komorowie, malowanie kontenera magazynowego na placu targowym, dostawa wraz z 

montażem bramy dwuskrzydłowej przy budynku na ulicy Konfederatów Barskich; 

 odebrano roboty, które w części były realizowane jeszcze przed poprzednią sesją tj.: roboty 

między przystankiem kolejowym a szkołą podstawową w Hucie Komorowskiej w pasie PKP, 

zamontowane instalacje fotowoltaiczne w liczbie 105 na budynkach mieszkańców; 

 zakończono roboty prowadzone siłami własnymi tj.: prace przy budynku gospodarczym obok SP w 

Woli Rusinowskiej, prace przy budynku socjalnym na oczyszczalni  w Majdanie Królewskim, 

wymiana pokrycia na budynku OSP w Brzostowej Górze; 



 prowadzone są jeszcze roboty siłami własnymi przy budowie ogrodzenia przy Przedszkolu w 

Majdanie Królewskim i remont schodów przy SP w Brzostowej Górze.  

Pan Przewodniczący podziękował Panu Wójtowi i poinformował, że ewentualne pytania będą 

zadawane w pkt. 7.   

 

Ad. 5  

Przedstawienie informacji o: 
a) przebiegu wykonania budżetu Gminy Majdan Królewski za I półrocze 2019 roku, 
b) kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji 

przedsięwzięć, o których mowa w art. 226 ust. 3,  
c) przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2019 r. następujących jednostek: 

 Gminnego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Majdanie 
Królewskim, 

 Gminnej Biblioteki Publicznej w Majdanie Królewskim, 

 Gminnego Ośrodka Kultury w Majdanie Królewskim 
 

Pan Przewodniczący poinformował, że informacje te zostały przedstawione Wysokiej Radzie na 

posiedzeniu wspólnym Komisji Rady Gminy.  

Następnie Pan Przewodniczący otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś z radnych ma jakieś pytania. Nikt 

nie zabrał głosu.   

W związku z powyższym Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

Ad. 6 
Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania 

dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, wysokość i 

warunki wypłacania nagród ze specjalnego funduszu na nagrody za osiągnięcia 

dydaktyczno-wychowawcze nauczycieli; 

Pan Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały i poinformował, że był on 

omawiany na posiedzeniu Komisji, na którym otrzymał pozytywną opinię. Następnie zapytał czy są 

jakieś pytania, uwagi? Nie było. 

Pan Przewodniczący przystąpił do głosowania.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 15 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała wraz z wynikami głosowania stanowi załącznik do protokołu) 

 

2) wyrażenia zgody na przedłużenie o kolejne 3 lata umowy najmu lokalu użytkowego 

znajdującego się przy ul. Plac Konfederatów Barskich 1 w Majdanie Królewskim; 



Pani Anna Trawińska - Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały. Pan 

Przewodniczący poinformował, że był on omawiany na posiedzeniu Komisji, na którym otrzymał 

pozytywną opinię. 

Następnie Pan Przewodniczący otworzył dyskusję, przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał 

projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 15 głosami za podjęła uchwałę. 

 (uchwała wraz z wynikami głosowania stanowi załącznik do protokołu) 

 

3) sprzedaży nieruchomości gruntowych położonych w Rusinowie; 

Pani Z-ca Przewodniczącego odczytała treść projektu uchwały. Pan Przewodniczący poinformował, że 

był on omawiany na posiedzeniu Komisji, na którym otrzymał pozytywną opinię. Na komisji padały 

pytania o wielkość działek, więc są to działki w przedziale między 11 a 14 arów. Pytano też czy działki 

są uzbrojone, więc jest tam woda i jest możliwość podpięcia kanalizacji.  

Pan Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania? Nie było. 

Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 15 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała wraz z wynikami głosowania stanowi załącznik do protokołu) 

 

4) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Majdanie Królewskim; 

Pani Anna Trawińska z-ca Przewodniczącego Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały. 

Pan Przewodniczący podkreślił, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu komisji. 

Następnie Pan Przewodniczący otworzył dyskusję, przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał 

projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w wyniku  głosowania 15 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała wraz z wynikami głosowania stanowi załącznik do protokołu) 

 

5) wyrażenia zgody na oddanie w najem na okres 30 lat nieruchomości gruntowej położonej 

w Krzątce; 

Pani Anna Trawińska z-ca Przewodniczącego Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały. 

Pan Przewodniczący podkreślił, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu komisji. 

Przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w wyniku głosowania jednogłośnie 15 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała wraz z wynikami głosowania stanowi załącznik do protokołu) 

 

6) rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Majdan Królewski; 



Pani Anna Trawińska z-ca Przewodniczącego Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały. 

Pan Przewodniczący poinformował, że był on omawiany na posiedzeniu Komisji, na którym otrzymał 

pozytywną opinię.  

Pan Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania do projektu uchwały. Przy braku zapytań Pan 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.   

Rada Gminy w wyniku głosowania jednogłośnie 15 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała wraz z wynikami głosowania stanowi załącznik do protokołu) 

 

7) rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Majdan Królewski i Gminnego Zakładu 
Wodociągów, Kanalizacji i Oczyszczania w Majdanie Królewskim; 

Pani Anna Trawińska z-ca Przewodniczącego Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały. 

Pan Przewodniczący poinformował, że był on omawiany na posiedzeniu Komisji, na którym otrzymał 

pozytywną opinię.  

Pan Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania do projektu uchwały. Przy braku zapytań Pan 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.   

Rada Gminy w wyniku głosowania jednogłośnie 15 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała wraz z wynikami głosowania stanowi załącznik do protokołu) 
 

8) zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania inwestycyjnego pod nazwą: Budowa drogi 
gminnej w Krzątce „Ciepucha”; 

Pani Anna Trawińska z-ca Przewodniczącego Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały. 

Pan Przewodniczący poinformował, że jest to nowy projekt uchwały i poprosił Pana Wójta o 

wyjaśnienia.  

Pan Wójt poinformował, że konieczność przygotowania takiej uchwały wzięła się stąd, że ubiegłym 

tygodniu otrzymaliśmy informację, że dwa wnioski składane w ramach programu remontu dróg 

lokalnych otrzymały pozytywną opinię. Jedna z tych dróg jest już w trakcie realizacji tj. droga na 

granicy Majdanu Królewskiego i Nowej Dęby, która jest już na końcowym etapie realizacji. Wcześniej 

na realizację były zabezpieczone środki w budżecie a teraz mamy informację, że będzie 

dofinansowanie w ok. 70%. Drugim zadaniem jest droga „Buczki do drogi wojewódzkiej 872” i w tym 

przypadku możemy liczyć na dofinansowanie w kwocie 2 mln zł gdzie całość zadania wyniesie ok 3 

mln. Warunkiem otrzymania dofinansowania jest rozpoczęcie realizacji w tym roku, stąd konieczność 

podjęcia tej uchwały. Kolejne projekty uchwał są podejmowane w związku z planowaną realizacją 

budowy dróg, a chcemy te wszystkie zadania ogłosić w ramach jednego przetargu aby otrzymać jak 

najkorzystniejsze ceny przy czym płatność nastąpiłaby w przyszłym roku.     

Pan Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania do projektu uchwały. Przy braku zapytań Pan 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.   



Rada Gminy w wyniku głosowania jednogłośnie 15 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała wraz z wynikami głosowania stanowi załącznik do protokołu) 
 

9) zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania inwestycyjnego pod nazwą: Budowa drogi 
gminnej w Majdanie Królewskim „ul. Strażacka str. Zachodnia”; 

Pani Anna Trawińska z-ca Przewodniczącego Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały. Pan 

Przewodniczący poinformował, że wyjaśnienie było udzielone przez Pana Wójta przy poprzednim 

projekcie uchwały. 

Pan Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania do projektu uchwały. Przy braku zapytań Pan 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.   

Rada Gminy w wyniku głosowania jednogłośnie 15 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała wraz z wynikami głosowania stanowi załącznik do protokołu)  
 

10) zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania inwestycyjnego pod nazwą: Budowa drogi 
gminnej w Komorowie na działce 445; 

Pani Anna Trawińska z-ca Przewodniczącego Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały. Pan 

Przewodniczący poinformował, że projekt był wyjaśniony wcześniej. 

Pan Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania do projektu uchwały. Przy braku zapytań Pan 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.   

Rada Gminy w wyniku głosowania jednogłośnie 15 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała wraz z wynikami głosowania stanowi załącznik do protokołu) 
 

11) zmian w uchwale budżetowej na 2019 rok 

Pan Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały i poinformował, że był on 

częściowo omawiany na posiedzeniu Komisji ale pojawiły się nowe rzeczy. Następnie poprosił Panią 

Skarbnik o udzielenie wyjaśnień.  

Skarbnik Gminy omówiła kolejno zmiany wprowadzane do budżetu gminy na 2019 r. niniejszym 

projektem uchwały.  

Pan Wójt dodatkowo wyjaśnił kwestię udzielenia dotacji w kwocie 7500,00 zł dla Fundacji „Serce bez 

granic”, która zwróciła się z wnioskiem o dofinansowanie.  

Pan Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania do projektu uchwały. Przy braku zapytań Pan 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.   

Rada Gminy w wyniku głosowania jednogłośnie 15 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała wraz z wynikami głosowania stanowi załącznik do protokołu) 
 

Ad. 7.  

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 



Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos.  

Głos zabrała Radna Pani Mariola Kopeć, która zapytała: Czy będą realizowane połączenia busów i 

autobusów, które rząd dofinansowuje z ustawy? 

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt, który poinformował, że po konsultacjach na konwencie Wójtów, nie 

jest planowane uruchamianie takich połączeń ponieważ nie będzie to opłacalne dla gminy, a może się 

zdarzyć tak, że gmina musiałaby do tego dokładać. Ponad to Gmina mogłaby finansować tylko 

przewozy na terenie naszej gminy a nie jest dookreślone kto miałby finansować transport na trenie 

sąsiednich gmin. 

 

Ponownie głos zabrała Radna Pani Mariola Kopeć, która poruszyła temat chodnika z Majdanu 

Królewskiego do Brzostowej Góry. Poinformowała, że docierają do niej skargi od młodzieży że policja 

karze jeździć dzieciom i młodzieży rowerami ulicą a nie chodnikiem. 

Pan Wójt wyjaśnił, że temat ten został już wyjaśniony i nie powinny pojawiać się w najbliższym czasie 

żadne problemy.  

 

Ad. 8 

Zamknięcie obrad sesji. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że porządek obrad VII sesji Rady Gminy został 

wyczerpany, po czym dziękując  zamknął posiedzenie VII sesji Rady Gminy Majdan Królewski.  

 

 

 

 

Protokołował: 

Dorota Borawa 

 

 

 

 

 

 

 

 


